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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE CELRÀ 

 
 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 
Núm.: 5/2012 
Caràcter: ordinària 
Convocatòria: 8 de maig de 2012 
Horari: de 20.30 hores a 22.00 hores 
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial  
 
A Celrà, quan són les 20.30 hores del dia 8 de maig de 2012, es reuneixen a la sala de 
sessions d’aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l’ajuntament en Ple que a continuació 
es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del 
Senyor Alcalde, i assistits per mi, el Secretari. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Daniel Cornellà Detrell 
 
Tinents d’Alcalde 
 
Sr. Gerard Fernandez Tatjé 
Sr. Magno Remo Maneu Marcos 
Sr. Josep Bartis Fàbrega  
 
Regidors/es 
 
Sra. Susana Pascual Pozo 
Sra. Meritxell Martín Rovira 
Sra. Montserrat Rivas Nuñez 
Sr. Josep Maria Bote Martín 
Sra. Mariona Carolà Vilà 
Sr. Albert Puig i Boada 
Sra. Neus Matamala Lopez 
 
Secretari  
 
Sr. Jaume Solà Molinas 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
 
Per l’Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passen a despatxar els 
assumptes que figuren a l’ordre del dia i que són els següents: 
 



  Acta 5/2012
  8 de maig de 2012 

 2 

 
1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ÒRDINÀRIA DEL DIA 
17 D’ABRIL DE 2012. 
 
D’acord amb el què disposa l’article 91.1 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, el senyor Alcalde pregunta si algun membre de la corporació ha 
de formular alguna observació a l’acta que va ser distribuïda amb la convocatòria. 
 
No es formula cap observació, per la qual cosa l’acta de la sessió ordinària del dia 17 
d’abril de 2012 és aprovada per unanimitat. 
 
 
2. APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚM. 8 DEL PLA GENERAL 
D’ORDENACIÓ URBANA DEL MUNICIPI DE CELRÀ. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de 
territori, que explica que amb aquesta modificació es rectifiquen unes errades 
cartogràfiques entre el carrer Aumet, Carretera Palamós i el sector de la via del tren. 
En sessió plenària del dia 14 de febrer de 2012 l’Ajuntament va aprovar inicialment 
aquesta modificació per corregir l’errada cartogràfica esmentada, es va obrir el 
preceptiu període d’informació pública de trenta dies que ara ha finalitzat i, al no 
haver-hi cap al·legació, i un cop s’han demanat els informes pertinents a la Direcció 
General de Carreteres, Renfe i l’Agència Catalana de l’Aigua, s’ha de trametre 
l’aprovació provisional de la modificació puntual número 8 a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Girona. Una vegada que la Comissió la retorni a l’Ajuntament, 
s’aprovarà definitivament.  
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, que fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al ple:    
 
“En sessió plenària del dia 14 de febrer de 2012 l’Ajuntament de Celrà va aprovar 
inicialment la modificació puntual número 8 del Pla General d’Ordenació Urbana del 
municipi de Celrà, que preveu : 
 

� Dur a terme l’adequació d’alienació i correcció d’errades gràfiques, 
concretament, consisteix en recollir en el document gràfic l’alienació del 
Carrer Aumet contemplant el torrent existent. 

 
Se sotmet la modificació número 8 del Pla General d’Ordenació Urbana del municipi de 
Celrà, amb els documents que la integren, a informació pública per un termini d’un 
mes, mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de la Província de Girona número 49, de 
data 9 de març de 2012, en el PUNT del dia 1 de març de 2009 i  el tauler d’edictes de 
la Corporació.  
 
Se sol·licita informe a la Direcció General de Carreteres, al Departament d’Interior de 
la Generalitat de Catalunya, Renfe i a Agència Catalana de l’Aigua. 
 
En data 23 d’abril de 2012, el Departament d’Interior de la Generalitat de Catalunya 
ha fet tramesa de l’informe sol·licitat. 
 
Atès que no s’han presentat al·legacions i vist el que disposen els articles 83.4  i 89.5 
de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions 
públiques i del procediment administratiu comú; 85.1, 96, 80.a) del Decret Legislatiu 
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1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei d’ Urbanisme i articles 
117.3 i 118 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el reglament de la 
Llei d’Urbanisme. 
 
I vista la competència del Ple, d’acord amb el que disposen els articles 22.2.c) i 
47.2.ll) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, 
segons redacció donada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la 
modernització del govern local i 52.2.c) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
 
En base a aquests antecedents, aquesta alcaldia-presidència proposa al Ple de 
l’Ajuntament l'adopció del següents  

 
A C O R D  

 
 
PRIMER.- Aprovar provisionalment la modificació puntual número 8 del PGOU del 
municipi de Celrà. 
 
SEGON.- Trametre l’expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona per a la 
seva aprovació definitiva.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
  
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
3.- MODIFICACIÓ ORDENANCES NÚM. 2, REGULADORA DEL PREU PÚBLIC PER 
A LA PRESTACIÓ DE CURSOS I TALLERS ESPORTIUS; NÚM. 3, REGULADORA 
DEL PREU PÚBLIC PER A LA PRESTACIÓ DE CURSOS I TALLERS ORGANITZATS 
PER L’AJUNTAMENT DE CELRÀ; I MODIFICACIÓ ORDENANCES FISCALS NÚM. 
19, REGULADORA DE LA TAXA PER A LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DE LES 
ESCOLES BRESSOL MUNICIPALS, NÚM. 20, REGULADORA DE LA TAXA PER A 
LA PRESTACIÓ DEL SERVEI D’ESCOLA DE DANSA, I NÚM. 21, REGULADORA DE 
LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DE SERVEIS EN LA PISCINA MUNICIPAL. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’educació, 
que explica que a les escoles bressol s’incrementa l’IPC interanual del 2’2% en totes 
les prestacions que s’ofereixen excepte el menjador, que s’incrementa 50 cèntims, i la 
quota mensual es manté en 140 euros. Indica que avui mateix la consellera 
d’ensenyament, Sra. Irene Rigau, ha demanat al ajuntaments que aturin els processos 
de matriculació de les escoles bressol sempre que sigui possible ja que la Generalitat 
no pot assegurar el finançament que podrà oferir. Per tant, ara s’estan aprovant uns 
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preus públics que no se sap si es podran mantenir o hauran de modificar-se més 
endavant.  
S’ha implementat el servei bon dia/bona tarda i, pel que fa a l’escola de dansa, s’han 
incrementat el preu de 55 euros a 60 euros. Agafant com a referència el preu/hora 
s’han recalculat la resta de tarifes.  
 
El senyor Magno Maneu Marcos, regidor d’esports, explica que hi ha una modificació 
quant als preus de la piscina municipal en base a l’IPC interanual. No hi ha canvis 
destacats excepte en els serveis esportius, doncs s’afegeix la quota gimnàs. Es vol 
intentar canviar la prestació dels serveis esportius i una manera de fer-ho és licitar el 
servei i que s’inclogui el gimnàs municipal, consistent en que la gent que s’apunta a 
les activitats físic esportives pot assistir, pagant una sola quota, totes les hores que 
vulgui.  
 
El senyor Alcalde explica que també s’ha aplicat l’IPC interanual en els cursos i tallers 
de cultura. Els preus dels cursos monogràfics s’han adaptat a la realitat dels cursos 
que s’estaven fent fins ara i el preu oscil·la entre els 4 euros del tipus A als 7 euros del 
tipus G i també s’han eliminat cursos que mai s’havien realitzat. Pel que fa al teatre, el 
preu de les funcions aniran segons caixet. Pel que fa al taller artístic s’ha afegit una 
quota més i els cursos de català no s’han modificat.  
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Albert Puig Boada, representant del GM 
CIU, que pregunta si respecte al gimnàs municipal hi ha la intenció de realitzar 
aquesta activitat en un altre espai doncs tothom sap que el gimnàs del pavelló és 
força limitat. Ja li sembla bé que es portin iniciatives noves però creu que amb un 
gimnàs obert no se sap exactament el número de persones que pot assistir a les 
classes i donat que l’espai també és limitat no hi ha capacitat, per exemple, per a 30 
persones en el mateix lloc.  
Pel que fa a l’increment d’un 2’2% dels preus de les piscines es pregunta si l’equip de 
govern té ciutadans que no estan empadronats i se’ls vol beneficiar ja que els preus 
de diürns i festius s’han quedat igual i, en canvi, han augmentat les quotes dels 
abonaments familiars. Troba bé que s’apugi la quota un 2’2% perquè sempre ha dit, 
fins i tot des de l’anterior equip de govern, que són les piscines més barates de les 
comarques gironines però no acaba d’entendre que s’incrementi l’abonament familiar i 
no les quotes de l’entrada dels dies diürns i festius de gent de fora del municipi. 
 
Pel que fa a les escoles bressol, recorda les paraules del Sr. Bartis quan fa uns mesos 
va dir que s’havia de fer una gestió correcta. El Sr. Puig ignora si la decisió que ha 
pres ara el Sr. Bartis és correcta o no, més tenint en compte que el mes passat el 
senyor Secretari va informar, a petició del GM CIU, que no era del tot lícit aplicar 
aquests preus. I sembla que l’equip de govern no ha trobat cap més alternativa 
encara que també és veritat que ho han fet així des de sempre.  Considera que l’equip 
de govern, que ho podia haver canviat i no ho ha fet, no ha fet els deures i entén que 
aquest és un pack on les ordenances fiscals van totes juntes, que hi ha algunes que 
s’incrementen i altres no. I vol que l’equip de govern expliqui el criteri que han seguit 
per aplicar l’increment del 2’2% en unes quotes i en altres no. Suposa que a l’informe 
que fa l’Interventor ja deu haver-hi una explicació però li agradaria que fos l’equip de 
govern qui li expliqués i que ho expliqués també als ciutadans de Celrà. 
 
El Sr. Maneu explica que, pel que fa a les quotes de les piscines, no s’han incrementat 
les entrades individuals ja que considera que l’import actual ja era prou just i un 
increment de l’IPC tan sols suposava uns cèntims, però sempre es pot estudiar 
canviar-ho. I de la resta s’ha arrodonit el preu per evitar aquests cèntims de diferència 
amunt i avall.  
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Pel que fa al gimnàs municipal encara s’està estudiant i l’espai que s’utilitzarà 
segurament serà el pavelló municipal, encara que no es descarta cap altre espai. Però 
sí es garantirà un control per assegurar que l’afluència de gent sigui la que correspon 
a un espai com el pavelló.  
 
El Sr. Puig pregunta si sap quantes entrades de la piscina es van vendre l’any passat, 
a la qual cosa el Sr. Maneu contesta que en aquest moment no disposa d’aquesta 
dada.   
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, que fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al ple:    
 
“S’ha proposat la modificació de les ordenances fiscals núm. 2, reguladora del preu 
públic per a la prestació de cursos i tallers esportius; núm. 3, reguladora del preu 
públic per a la prestació de cursos i tallers organitzats per l’Ajuntament de Celrà; núm. 
19, reguladora de la taxa de la prestació del servei de les escoles bressol municipals i 
núm. 23, reguladora de la taxa de prestació del servei d’escola de dansa.  
 
Atès que el procediment d’aprovació d’aquestes modificacions s’ha d’ajustar al que 
disposen els articles 15, 16 i 17 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, relatius a la 
imposició, supressió i ordenació de tributs per les Corporacions Locals. 
 
Verificat que, en relació a les taxes per prestació de serveis públics que es modifiquen, 
l’import de la recaptació estimada no excedeix, en el seu conjunt, del cost previsible 
del servei o activitat que es prestarà, conforme al que preveu l’article 24.2 del text 
refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals. 
 
Vistos els informes emesos per la Secretaria i Intervenció de la corporació, de 
conformitat amb el que assenyala l’article 179.2 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’ 
abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en relació amb l’article 54 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual 
s’aprova el text refós de les disposicions legals vigents en matèria de Règim Local. 
 
Per tot això, l’Alcaldia-Presidència proposa al Ple l’adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
Primer.- Aprovar provisionalment la modificació de les Ordenances fiscals que han de 
regir durant el període que tot seguit s’indica, i que figuren com a document annex 
núm. 1 del present acord: 
 

 Ordenança núm. 2, reguladora del preu públic per a la prestació de cursos i 
tallers esportius organitzats per l’Ajuntament de Celrà, que regirà a partir de 
l’estiu 2012. 

 Ordenança núm. 3, reguladora del preu públic per a la prestació de cursos i 
tallers organitzats per l’Ajuntament de Celrà, que regirà a partir del curs 2012-
2013. 

 Ordenança Fiscal núm. 19, reguladora de la taxa per a la prestació del servei de 
les escoles bressol municipals, que regirà a partir del curs 2012-2013. 

 Ordenança fiscal núm. 20, reguladora de la taxa per a la prestació del servei 
d’escola de dansa, que regirà a partir del curs 2012-2013.  
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 Ordenança fiscal núm. 21, reguladora de la taxa per a la prestació del serveis 
en la piscina municipal que regirà a partir del 2012. 

Segon.- Exposar al públic aquest acord, mitjançant un edicte que s’ha de publicar 
al Butlletí Oficial de la Província i al tauler d’anuncis de la corporació, per un termini 
de trenta dies hàbils, per tal que els interessats puguin examinar l’expedient i 
presentar-hi les reclamacions que considerin oportunes. En cas de no haver-hi cap 
reclamació durant l'esmentat termini, aquest acord esdevindrà definitiu, sense 
necessitat de nou acord plenari. 

ANNEX I 
 
A LA PROPOSTA DE MODIFICACIO DE LES ORDENANCES  
 
ORDENANÇA NÚM. 2 
REGULADORA DEL PREU PÚBLIC PER A LA PRESTACIÓ DE CURSOS I TALLERS 
ESPORTIUS ORGANITZATS PER L’AJUNTAMENT DE CELRÀ. 
 
1.- Es modifica l’apartat 2 de l’article 4, quedant de la següent manera: 
 
La tarifa d’aquest preu públic és: 
 

 
 
2.- Es modifica l’apartat 5 de l’article 4, quedant de la següent manera: 
 
3. Podran gaudir d’una reducció del 40% de la tarifa: 

QUOTES EUROS 
CURSOS NATACIÓ ESTIU 2012 

Curset de natació P3 empadronats  30,00 €/mes 

Curset de natació P4, P5, 1r i 2n empadronats  44,00 €/mes 

Curset de natació P3 no empadronats 55,00 €/mes 

Curset de natació  P4, P5, 1r i 2n no empadronats 70,00 €/mes 

CURSETS ESTIU  

Curset 2 hores setmana 39,00 €/mes 

Curset 3 hores setmana 46,00 €/mes 

Curset 3 hores setmana 65 anys o més 13,00 €/mes 

ACTIVITATS FÍSICOESPORTIVES CURS 2012-2013 

Curs de 2 hores setmanals  74,00 €/trimestre 

Curs de 3 hores setmanals 92,00 €/trimestre 

Curs de 4 hores setmanals  108,00 €/trimestre 

Curs de 2 hores joves fins 17 anys 60,00 €/trimestre 

Curs 2 hores 65 anys o més 22,00 €/trimestre 

Quota gimnàs 32 €/mes o 96 €/trimestre 
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• Els disminuïts físics o psíquics veïns de Celrà, amb una minusvalia com a mínim 
del 33%. 

• Persones d’entre 55 a 64 anys que no percebin cap prestació o retribució 
econòmica compresos en aquesta franja d’edat pels cursos de natació i cursets 
d’estiu. 

• Persones d’entre 45 a 64 anys que no percebin cap prestació o retribució 
econòmica compresos en aquesta franja d’edat per les activitats físicoesportives, 
excepte la quota gimnàs que no gaudirà de cap reducció. 

Per poder gaudir d’aquesta reducció caldrà acreditar-ho documentalment. 
 
 
ORDENANÇA NÚM. 3 
REGULADORA DEL PREU PÚBLIC PER A LA PRESTACIÓ DE CURSOS I TALLERS 
ORGANITZATS PER L’AJUNTAMENT DE CELRÀ. 
 
1.- Es modifica l’apartat 2 de l’article 4, quedant de la següent manera: 
 
La tarifa d’aquest preu públic és la següent: 
 
 
 
 
 
 
 

QUOTES EUROS 
ESCOLA MUNICIPAL D’ART i altres cursos   
Matrícula 36 € 
  €/TRIMESTRE 
Cursos 1,5 hora/setmana per infants 70 € 
Cursos 2 hores/setmana per adults 83 € 
Cursos 2,5 hores/setmana per adults 96 € 
Cursos 3 hores/setmana per adults 102 € 
Cursos 4 hores/setmana per adults 120 € 
ALTRES CURSOS MONOGRÀFICS €/HORA 
Tipus A 4,00 € 
Tipus B 4,50 € 
Tipus C 5,00 € 
Tipus D 5,50 € 
Tipus E 6,00 € 
Tipus F 6,50 € 
Tipus G 7,00 € 
TEATRE   
Obres  Segons catxet 
TALLER ARTÍSTIC € 
5 setmanes 255 € 
4 setmanes 220 € 
3 setmanes 195 € 
2 setmanes 153 € 

CURSOS CATALÀ € 
Intermedi 1 i 2 (curs 45 hores) 40 € 
Intermedi 3 (curs 45 hores) 55 € 
Suficiència 1 (curs 45 hores) 80 € 
Suficiència 2 i 3 (curs 45 hores) 135 € 
Bàsic (curs 45 hores) 15 € 
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ORDENANÇA FISCAL NÚM. 19 
REGULADORA DE LA TAXA PER A LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DE LES ESCOLES 
BRESSOL 
 
Es modifica l’apartat 1 de l’article 6, quedant de la següent manera: 
 
6.1. La quantia de la taxa es determinarà aplicant les tarifes següents: 
 

Quotes mensuals d’escolaritat i menjador Euros 
Matrícula (pels 2 cursos) 96,00 € 
Assegurança escolar 13,00 € 
Quota mensual 140,00 € 
Menjador diari fix (a partir de 10u.) 6,40 € 
Menjador diari esporàdic (fins a 9u.) 7,40 € 
Berenar diari fix (a partir de 10u.) 1,55 € 
Berenar diari esporàdic (fins a 9u.) 1,84 € 
Casalet  Euros 
Quota 85 € /quinzena 
Servei Bon Dia  Euros 
Opció 1) quota mensual 25,00 € 
Opció 2) quota mensual 30,00 € 
Opció 3) quota mensual 35,00 € 
Quota esporàdica/dia 2,50 € 
Servei Bona Tarda  Euros 
Opció 1) quota mensual 25,00 € 
Opció 2) quota mensual 30,00 € 
Opció 3) quota mensual 35,00 € 
Quota esporàdica/dia 2,50 € 

 
 
ORDENANÇA FISCAL NÚM. 20 
REGULADORA DE LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DEL SERVEI D’ESCOLA DE DANSA 

Es modifica l’article 6, el qual queda redactat de la següent manera: 

1. La quantia de la taxa es determinarà aplicant les tarifes següents: 

MATRÍCULES  €/any 

Adults (a partir de 19 anys) 39 € 

Infants i joves (3 a 18 anys) 32 € 

Adults matriculats curs anterior 20 € 

Infants matriculats curs 
anterior 

16 € 

Infants €/ trimestre 

1 Classe  de 3/4 h/setmana 55 € 

1 Classe  d’ 1 h/setmana 60 € 

1 Classe  d’ 1,5 h/setmana 72 € 

2 Classes de  3/4 h/setmana 88 € 
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2 Classes d’ 1 h/setmana 96 € 

2 Classes d’ 1,5 h/setmana 117 € 

3 Classes d’ 1,5 h/setmana 157 € 

Joves –PTP* €/ trimestre 

 1 Classe de 2 h/setmana 110 € 

 2 Classe de 2 h/setmana 150 € 

 3 Classe de 2 h/setmana 280 € 

 7  hores setmanals de classe 300 € 

11 hores setmanals de classe 390 € 

Adults €/ trimestre 

1 Classe  d’1 h/setmana 70 € 

1 Classe  d’1,5 h/setmana 88 € 

2 Classes d’ 1 h/setmana 118 € 

2 Classes d’ 1,5  h/setmana 157 € 

Dansa Aèria €/ trimestre 

Infants 1 classe de 2h/setmana 124 € 

Adults  1 classe de 2h/setmana 165 € 

Tallers / Intensius €/ hora 

Altres cursos A  6 €/hora 

Altres cursos B 8 €/hora 

Altres cursos C 10 €/hora 

Altres cursos D 12 €/hora 

* Programa Trajectòries Professionalitzadores 

2.- Podran gaudir d’una reducció de la tarifa: 
        a) del 35%,  els de 65 anys i majors, veïns del municipi de Celrà. 

b) del 40%,  les persones veïnes de Celrà amb discapacitat física o psíquica  
equivalent o superior al 33%. 
c) del 15%,  quan els subjectes passius acreditin tenir tres o més persones de la 
mateixa família matriculades a l’escola municipal de dansa de Celrà. 

         d) del 15 %,  pels alumnes de cursos i tallers específics que    
        estiguin  matriculats a l’escola municipal de dansa. 
 
Per poder gaudir d’aquestes reduccions caldrà acreditar-ho documentalment. 

Les reduccions no són acumulables.  
En cap cas es retornarà l’ import de la matrícula. 

(com a conseqüència de la tarifa trimestral queda modificat automàticament l’article 8.4, 
entenent-se que allà on fa referència al pagament mensual ha d’esser trimestral). 
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ORDENANÇA FISCAL NÚM. 21 
REGULADORA DE LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DELS SERVEIS EN LA PISCINA 
MUNICIPAL 
 
1.- Es modifica l’article 6, quedant de la següent manera: 
 
La quantia de la taxa es determinarà aplicant les tarifes següents: 
 

 
     
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta. 
  
Vots a favor (6): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
Abstencions (5) 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 

I. Entrada personal Import 

Entrades individuals dies feiners 7,50 € 

Entrades individuals dissabtes i festius 8,00 € 

II. Abonaments temporada empadronats  

Abonament familiar temporada 59,00 € 

Suplement fill/a de 16 anys o més 17,00 € 

Abonament individual temporada 35,00 € 

Abonament individual mensual 23,00 € 

Abonament pensionista temporada 18,00 € 

III. Abonaments temporada no empadronats  

Abonament familiar temporada 134,00 € 

Suplement fill/a de 16 anys o més 34,00 € 

Abonament individual temporada 78,00 € 

Abonament individual mensual 47,00 € 

Abonament pensionista temporada 34,00 € 

IV. Diversos  

Expedició duplicat abonament 12,00 € 

Especials casals 17,00 € 

Cost targeta abonat 3,00 € 
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4.- CATALOGACIÓ DE BÉNS CULTURALS D’INTERÈS LOCAL (BCIL). 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de 
territori, que explica que es vol iniciar l’expedient per declarar tres béns immobles de 
Celrà com a béns culturals d’interès local per a la seva inclusió al patrimoni de la 
Generalitat de Catalunya. Els edificis són el Teatre Ateneu, l’Església de Sant Feliu i el 
conjunt de la Fàbrica Pagans, que ja estaven protegits pel pla especial de protecció del 
patrimoni de Celrà però el BCIL implica una major protecció i, a més, els edificis poden 
figurar dins dels catàlegs de patrimoni de la Generalitat.  
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, que fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al ple:    
 
“Atesa la iniciativa de l’Ajuntament de Celrà per a la declaració de Bé Cultural 
d’Interès Local dels següent bens:   el conjunt de la Fàbrica Pagans de Celrà, l’Ateneu 
de Celrà i l’Església Parroquial Sant Feliu de Celrà. 
 
Vist que en data 16 d’abril de 2012 l’arquitecte municipal emet informe dels tres béns 
immobles a catalogar com a Bé Cultural d’Interès Local i en data 24 d’abril de 2012, el 
Secretari emet el corresponent informe. 
 
D’acord amb els article 4, 15, 17 i 39 de la Llei 9/1993, de 30 de setembre, del 
Patrimoni Cultural Català. 
 
En base aquests antecedents, el Ple de la corporació aprova l’adopció del següent 
 

ACORD 

 
PRIMER. Iniciar l’expedient per a la declaració, pel seu valor històric i arquitectònic,  
de tres béns immobles com a Béns culturals d’interès Local, i per a la seva inclusió en 
el Catàleg del Patrimoni Cultural Català,  essent aquests béns  el conjunt de la Fàbrica 
Pagans de Celrà, l’Ateneu de Celrà i l’Església Parroquial de Sant Feliu de Celrà,. 
 
SEGON. Notificar al titular  de l’ Església Parroquial de Sant Feliu de Celrà  l’inici de 
l’expedient.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
  
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
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5.- RECONEIXEMENT COMPATIBILITAT DE L’ACTIVITAT PROFESSIONAL EN 
L’ÀMBIT PRIVAT.  
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’educació i 
règim interior, que explica que la Sra. C.B.G., administrativa de l’escola municipal de 
dansa, ha sol·licitat poder fer compatible la seva tasca en l’àmbit públic de 
l’Ajuntament de Celrà amb feines en l’àmbit privat. Treballa 20 hores per l’ajuntament 
i demana fer aquesta tasca compatible amb 20 hores més com a recepcionista de la 
piscina municipal. I es tracta de reconèixer aquest dret perquè el pugui exercir.  
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, que fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al ple:    
 
“Vista la sol·licitud de reconeixement de compatibilitat realitzada per la Sra. C.B.G., 
que ocupa la plaça d’aux. administrativa de l’Escola Municipal de Dansa de Celrà, amb 
una jornada de 20 hores setmanals, per tal d’exercir activitat professional en l’àmbit 
privat, com a recepcionista de piscina, amb una jornada de 20 hores setmanals.  
 
Que es considera que l’activitat referida no interfereix la relació estatutària de la 
sol·licitant amb aquest Ajuntament.  
 
Per tot l’exposat i de conformitat amb el que disposa la Llei 53/1984, de 26 de 
desembre, d’Incompatibilitats del Personal al servei de les Administracions públiques, 
el Reial Decret 598/1985, de 30 d’abril, sobre incompatibilitats del personal al servei 
de l’Administració de l’Estat, de la seguretat Social i dels Ens, Organisme i Empreses 
dependents, i l’ article 329, en relació amb l’article 330 del Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, pel qual s’aprova el Reglament del Personal al servei de les entitats locals de 
Catalunya. 
  
I vista la competència del Ple, en virtut del que disposa l’article 14 de la Llei 53/1984, 
de 26 de desembre, d’Incompatibilitats del Personal al servei de les Administracions 
públiques correspon al Ple de la Corporació reconèixer la compatibilitat quan es tracti 
d’activitats privades. Per tot l’exposat, des d’aquesta Alcaldia es proposa al Ple 
l’adopció del següent 

 
A C O R D 

  
PRIMER.- Reconèixer a la Sra. C.B.G. la compatibilitat de l’activitat laboral en l’àmbit 
privat, com a recepcionista de piscina, les característiques de la qual són jornada 
laboral de 20 hores setmanals, de dilluns a dissabte excepte dimarts amb un horari de 
10h a 14h, amb la que desenvolupa com a aux. administrativa de l’Escola Municipal de 
Dansa de Celrà, per entendre que no s’impedeix o menyscaba l’estricte compliment 
dels seus deures, en la forma i condicions previstes a l’article 329 i següents del 
Decret 214/1990 de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament del personal de les 
entitats locals i en la legislació concordant.  
 
SEGON.- Notificar el present acord a la persona interessada.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
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GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
     
6.- MOCIÓ SOBRE LA DACIÓ EN EL PAGAMENT. 
 
El senyor Alcalde indica que aquesta moció la presenten conjuntament els quatre 
grups municipals de l’Ajuntament de Celrà. I explica a grans trets el contingut de la 
moció, concretament que entre els anys 2007 i 2010 hi ha hagut quasi 300.000 
execucions hipotecàries, de les quals 60.000 han tingut lloc tan sols a Catalunya. I la 
previsió és que entre 2011 i 2012 continuïn augmentant aquestes execucions 
hipotecàries.   
 
Tot seguit, fa una lectura de la proposta que se sotmet al ple: 
 
“Vist que amb l’esclat de la crisi i l’augment de l’atur, centenars de milers de famílies 
han arribat a una situació límit que no els permet cobrir les seves necessitats 
bàsiques. 

Vist que segons les dades del Consell General del Poder Judicial, entre 2007 i 2010 en 
l’Estat Espanyol s’hauran produït al voltant de 300.000 execucions hipotecaries (més 
de 60.000 només a Catalunya, sent la comunitat autònoma més afectada), i que les 
previsions diuen que entre 2011 i 2012 es podria arribar a la xifra de 500.000. 

Vist que quan això succeeix, les famílies no solament s’enfronten a la pèrdua del seu 
habitatge sinó que també a una condemna financera de per vida: l’entitat bancària 
interposa una demanda i s’inicia el procés d’execució hipotecària que finalitza amb la 
subhasta del immoble. Si la subhasta resta deserta (cosa que en el context actual de 
crisi succeeix en el 90% del casos), amb la llei vigent l’entitat bancària s’adjudica 
l’habitatge pel 50% del valor de taxació i continua reclamant el pagament del deute 
restant, més els interessos i els costos judicials, a les persones en situació 
d’insolvència, mitjançant l’embargament de nòmines, comptes, etc, així com 
embargaments als avalistes. Es a dir, a més de perdre el seu habitatge, milers de 
famílies s’enfronten a una condemnà financera de per vida que es tradueix en una 
condemna a la exclusió social i a la economia submergida. 

Vist que aquesta legislació que permet que les entitats financeres s’adjudiquin les 
vivendes pel 50% del valor de taxació no solament és anòmala i no té comparativa 
amb les legislacions d’altres països del nostre entorn, sinó que a més era desconeguda 
per les famílies quan van signar els contractes hipotecaris. Fet que es suma a la 
publicitat enganyosa amb la que es va comercialitzar la majoria d’aquestes 
hipoteques, a la sobrevaloració en les taxacions i al llenguatge de difícil comprensió 
utilitzat en els contractes que ara es descobreix que en molts casos amagaven tot 
tipus de clàusules abusives, com és el cas de les clàusules “de sòl i sostre”. 

Vist que, en una part important dels contractes de préstec amb garantia hipotecaria 
realitzats en els darrers anys, s’han inclòs de manera generalitzada condicions que 
perjudiquen greument als prestataris, com les anomenades “clàusules de sòl i sostre” 
per a les hipoteques amb interès variable, per les quals s’estableixen un límit mínim i 
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màxim pel que fa a l’índex de referència del tipus d’interès. Aquesta clàusula, que en 
un principi hauria de protegir al consumidor davant un augment considerable dels 
tipus d’interès, i alhora assegurar a l’entitat financera un tipus d’interès mínim que 
cobreixi el risc de l’operació, han estat incloses de tal manera que constitueixen un 
greu perjudici per a les famílies amb hipoteca amb interès variable. 

Vist que la inclusió de les “clàusules de sòl i sostre” ha pres com a referència, de 
manera constant, uns límits mínims i màxims del tipus d’interès que, observats des de 
l’evolució històrica dels mateixos, són fàcilment superables per als tipus mínims i 
difícilment assolibles per als tipus màxims. D’aquesta manera, el que havia de ser un 
clàusula de protecció en benefici mutu s’ha convertit en realitat en una assegurança 
per a entitats financeres de l’aplicació d’un tipus d’interès més alt que el de l’índex de 
referència, en especial en un moment en què aquest no arriba al 2%. D’aquesta 
manera, les llars hipotecades no es beneficien de la baixada del tipus d’interès. 

Vist que considerem inadmissible i totalment injust que en un Estat social i democràtic 
de dret, totes les conseqüències de la crisi recaiguin sobre la part més vulnerable del 
contracte hipotecari i en canvi les entitats financeres, en bona mesura responsables de 
l’actual crisi, rebin ajudes milionàries que surten dels impostos, sense haver d’assumir 
cap responsabilitat, al mateix temps que continuen generant milers de milions de 
beneficis anuals. 

Considerant que tot el que aquí s’ha exposat vulnera l’actual marc jurídic, doncs el 
dret a l’habitatge és un mandat constitucional, especialment recollit en l’article 47 de 
la Constitució espanyola, que diu: 

“ Todos los españoles tienen derecho a una vivienda digna y adecuada. Los poderes 
públicos promoverán las condiciones necesarias y establecerán las normas pertinentes 
para hacer efectivo este derecho...” 

Però també en l’article 33, que limita clarament el dret a la propietat privada al 
compliment de la seva funció social (i que a dia d’avui s’incompleix sistemàticament 
en els pisos buits acumulats per bancs i caixes), o en l’article 24 que garanteix la 
tutela judicial (vulnerat en els processos d’execucions hipotecàries on es produeix 
clara indefensió).  

Vist que els compromisos jurídics en matèria de dret a l’habitatge assumits per l’Estat 
Espanyol al ratificar tractats internacionals vinculants com són, entre altres, la 
Declaració Universal de Drets Humans (article 25) i el Pacte Internacional de Drets 
Econòmics, Socials i Culturals (article 11), especialment a partir de la seva Observació 
General número 4- que concreta el contingut del dret a un habitatge adequat- i la 
Observació General número 7- que defineix els desnonaments forçosos com una de las 
principals vulneracions del dret a l’habitatge. 

Considerant que tot el que aquí s’ha exposat depèn bàsicament d’una normativa de 
competència estatal, però que els seus efectes dramàtics es concreten en l’àmbit 
municipal, perquè són els ajuntaments a on s’adrecen majoritàriament les persones i 
famílies afectades en cerca d’ajuda. Així, els ajuntaments es converteixen en 
doblement perjudicats: en primer lloc perquè es vulneren els drets fonamentals dels 
seus ciutadans; en segon lloc, perquè en ple context de crisis, quan els recursos són 
més escassos que mai, reben totes les peticions d'ajut de les persones i famílies 
empobrides. 

Considerant que les “clàusules de sòl” es basen, d’acord amb la normativa vigent, en 
la seva inclusió amb caràcter general, aquest fet limita els drets de consumidors i 
usuaris (en esdevenir a la pràctica un “tipus fix” quan els tipus d’interès són baixos). 
D’aquesta manera les entitats financeres queden situades en una posició de privilegi 
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respecte als prestataris donada la desproporció pel que fa a la concreció del tipus 
mínim i màxim. 

Considerant que la pèrdua de l’habitatge priva a l’individu o família de tota residencia, 
i que, a la vegada, la manca de residencia exclou de tota via administrativa, amb la 
conseqüència de la pèrdua de drets, impedint a les persones afectades realitzar-se 
tant professional com familiarment. 

Considerant que, com a conseqüència de l’esmentat anteriorment, els desnonaments - 
encara més quan suposen el manteniment d’un deute en forma de condemna 
financera- impliquen alts nivells d’inseguretat que desencadenen l’alteració de l’ordre 
públic, i considerant que els ajuntaments tenen la responsabilitat de mantenir la 
seguretat i l’ordre en el conjunt del territori municipal. 

Sobre la base d’aquests antecedents, el Ple de la corporació proposa l’adopció dels 
següents 

A C O R D S 

Primer.- Instar al Govern central que, tal i com venen proposant la Plataforma de 
Afectats per la Hipoteca i altres organitzacions socials, aprovi una modificació de la 
regularització hipotecaria que inclogui la figura de la dació en pagament, de manera 
que, en els casos de residència habitual, si el banc executa l’hipoteca i es queda amb 
l’habitatge, la totalitat del deute (principal, més interessos i costes judicials) quedi 
liquidada, tal i com succeeix en altres països de la UE o en EEUU. 

Segon.- Instar al Govern central per tal que declari abusives les clàusules que en el 
contracte hipotecari fixin un límit a la variació a la baixa del tipus d’interès variable 
contractat. 

Tercer.- Instar al Govern a aprovar una moratòria o implementar les mesures 
necessàries per paralitzar el desnonaments de les famílies en situació d’insolvència 
sobrevinguda i involuntària. Pels milers de desnonaments ja produïts, que s’aprovi 
amb caràcter d’urgència mesures destinades a que els milers de pisos buits d’aquests 
embargaments siguin posats immediatament a disposició de les famílies desnonades i 
sense recursos en règim de lloguer social, no superant el 30% de la renta familiar 
disponible. 

Quart.- Establir un protocol que orienti les mesures que des de l’Ajuntament de Celrà 
es puguin implementar per combatre les conseqüències socials dels desnonaments 
dels habitatges a Celrà, i que en concret inclogui almenys les següents: 

c) Sol·licitar al Jutjat que faci arribar als Serveis Socials i a l’alcalde l'inici de processos 
judicials que poguessin finalitzar amb el desnonament de les persones demandades. 
S’informarà a tots els grups municipals de les actuacions dutes a terme. 

d) En el cas que es detecti algun cas de possible desnonament, convocar als directors 
de les entitats financeres afectades, o bé als administradors de finques, als efectes de 
rebre informació sobre l’estat d’impagament d'hipoteques o contractes de lloguer, i 
intentar acordar sistemes que permetin la moratòria dels processos de desnonament. 
En aquestes reunions hi serà convocat l’alcalde de l’Ajuntament de Celrà, juntament 
amb les entitats locals que treballen amb persones amb risc d’exclusió (si es considera 
necessari) i que manifestin la seva voluntat d’assistir-hi. 

e) Reforçar la difusió de les ajudes en matèria d’habitatge, tant pel què fa referència a 
l'existència de serveis d’assessorament legal i mediació amb les entitats financeres 
com pel què fa a les ajudes de lloguer (de l’Estat espanyol i de la Generalitat de 
Catalunya), on existeix una prestació específica per a situacions d’especial urgència 
per al pagament del lloguer o de les quotes d’amortització hipotecària en situacions 
especials.  
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Cinquè.- Donar trasllat d’aquests acords al Consell de Ministres, i en especial al 
Ministeri d’Economia i al Ministeri de Justícia, així com als grups parlamentaris del 
Congrés i del Senat, al Parlament Autonòmic, a la Plataforma d’Afectats per la 
Hipoteca, a les associacions veïnals del municipi i a la Confederació d'Associacions 
Veïnals de Catalunya (CONFAVC).” 

El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Albert Puig Boada, representant del GM 
CIU, que comenta que aquesta moció la va enviar el GM CIU per correu electrònic a 
tots els regidors el dimecres al matí. A l’acta del mes de desembre de 2011, amb la 
moció de residu zero, el seu grup va presentar la proposta i l’equip de govern va 
comentar que ells també hi estaven treballant. I recorda que el Sr. Bartis es va 
comprometre a que els sistemes de comunicació entre els grups municipals 
funcionarien per evitar aquests situacions. Per tant, si l’equip de govern va enviar la 
moció de la insubmissió fiscal també podia haver passat la de la dació en el pagament,  
si és que realment la tenia preparada. Finalitza dient que sembla que tan sols s’obri la 
carpeta quan el GM CIU presenta propostes o envia algun correu i des de l’equip de 
govern no hi ha el mateix tracte envers l’oposició.  
 
El senyor Alcalde respon que tant la moció que va presentar el GM CIU com la que 
presentava l’equip de govern, que es va aprovar a Berga on la CUP té representació, 
era molt semblant. I la de Celrà per la Independència es va enviar a tots els grups 
municipals el dilluns, doncs així ho va demanar aquesta entitat del municipi, perquè 
tothom pogués decidir amb temps si donava suport a la moció que presentaven. En 
tot cas, les mocions que presenta l’equip de govern o els altres grups municipals es 
presenten el mateix dia a la junta de portaveus, tal com va fer el Sr. Puig o el mateix 
equip de govern. El Sr. Puig la va enviar al matí i als pocs minuts l’equip de govern ja 
havia enviat la seva. La junta de portaveus es va celebrar a les deu de la nit i 
considera que és aquí on s’havia de presentar.  
 
El Sr. Puig, al respecte de la moció de Celrà per la Independència, aclareix que 
aquesta entitat va demanar que es presentés al ple i no que es passés a cada grup 
municipal i entén que de la mateixa manera que es va presentar aquesta moció també 
es podia haver presentat la de la dació.  
 
El senyor Alcalde respon que portar una moció a ple implica enviar-la a tots els grups 
municipals per veure qui la signa ja que, com el Sr. Puig sap, una entitat no pot portar 
directament una moció al ple.  
 
El Sr. Puig contesta que l’equip de govern va dir que la moció de la dació la portaria a 
ple i no la va presentar, a la qual cosa el senyor Alcalde respon que els grups que 
presenten mocions les presenten a la junta de portaveus, com s’està fent des de que 
hi és el nou equip de govern.  
 
El Sr. Puig replica que, d’acord amb l’acta del dia 13 de desembre, va haver-hi un 
compromís de passar-les abans de celebrar la junta de portaveus i llegeix textualment 
què es va dir al ple al respecte “El Sr. Puig afegeix que l’únic espai a on poden 
presentar propostes els grups de l’oposició és la junta de portaveus, i si s’ha de passar 
abans, ja la passarà abans, ja què ell ja la tenia preparada. Tot i això, l’equip de 
govern tampoc va passar amb anterioritat a la Junta de portaveus la proposta del 
residu zero. 
El Sr. Bartis es compromet novament a millorar els sistemes de comunicació entre els 
grups municipals per a evitar aquestes situacions.” 
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El senyor Alcalde respon que quan el GM CIU havia enviat la seva proposta al cap de 
pocs minuts tots els grups municipals van rebre la que ja tenia feta l’equip de govern. 
Per tant, l’equip de govern ja la va presentar abans de la junta de portaveus, com va 
fer el Sr. Puig, i no entén ara de què es queixa el Sr. Puig si l’equip de govern va fer el 
mateix que ell però amb minuts de diferència. 
 
El Sr. Puig contesta que, en aquest cas, si l’equip de govern ja la tenia feta la podia 
haver enviat abans, a la qual cosa el senyor Alcalde respon que també ho podia haver 
fet el GM CIU.   
 
El Sr. Puig replica que donat que dimarts era festa ell dilluns no estava al municipi, 
cosa que pot demostrar, de la mateixa manera que altres vegades ha fet festa el 
senyor Alcalde. 
 
El senyor Alcalde contesta que per suposat pot fer festa, però que l’equip de govern va 
fer el mateix que el GM CIU, o sigui, presentar la proposta el mateix dia però amb cinc 
minuts de diferència. 
 
Destaca, per finalitzar, que la sort és que els quatre grups municipals s’han posat 
d’acord per presentar conjuntament la proposta i això és el que importa.   
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
7. MOCIÓ SOBRE LA INSUBMISSIÓ FISCAL. 
 
El senyor Alcalde explica que l’entitat municipal Celrà per la Independència va enviar 
un correu electrònic demanant que es presentés al ple la seva moció sobre la 
insubmissió fiscal. Perquè la moció d’una entitat passi per ple és necessari que algun 
grup municipal l’assumeixi com a pròpia, i, aleshores, l’equip de govern la va enviar a 
cada grup municipal per si algú s’hi volia adherir. I els quatre grups municipals de la 
corporació l’han volgut assumir com a pròpia.       
 
Tot seguit fa una lectura de la proposta que se sotmet al ple: 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
- Atès que és una certesa històrica que l'Estat espanyol ha sotmès LA NACIÓ 
CATALANA, com a mínim des de la darrera centúria, a un espoli fiscal permanent que 
n'ha penalitzat el desenvolupament econòmic i social; i que amb aquest fenomen els 
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diners dels CIUTADANS I CIUTADANES s'ha utilitzat com a arma política utilitzada per 
a perpetuar aquesta situació de forçada contribució a una mal anomenada solidaritat; 
 
- Atès que aquest fet s'ha vist agreujat al llarg dels darrers anys amb l'augment de la 
càrrega fiscal que, partint de nivells propis dels països més pobres, s'ha anat 
homologant als nivells de la resta d'Europa; i que d'aquesta forma el fenomen de 
l'espoli fiscal, QUE SUPOSA QUE ELS DINERS QUE ES PAGUEN A L’ESTAT I NO 
RETORNEN EQUIVALEN A UN 8% DEL PIB AL PRINCIPAT DE CATALUNYA, UN % 14,2 A 
LES ILLES BALEARS I UN  6,4% AL PAÍS VALENCIÀ, ha arribat fins a l'absoluta 
insostenibilitat actual, posant així en perill el futur econòmic DELS NOSTRES PAÏSOS i 
el dels serveis públics i socials conquerits en els darrers cent anys; 
 
- Atès que bona prova d'aquest fet la trobem en les actuals retallades pressupostàries 
de tots aquests serveis, en part probablement originades pel malbaratament dels  
recursos públics però majoritàriament cimentades en aquest constant espoli fiscal; 
 
- Atès que, PEL QUE FA AL PRINCIPAT DE CATALUNYA, EXISTEIXEN dos ens públics, 
l'Agència Tributària de Catalunya i l'Agència Tributària Espanyola, dedicats a la 
recaptació d'impostos, entre ells l'Impost sobre la Renda de les Persones Físiques 
(IRPF) i l'Impost sobre el Valor Afegit (IVA); 
 
- Atès que fins a la data, i com en la immensa majoria de casos, aquest Ajuntament 
ha estat tributant pels impostos anteriorment esmentats a l'Agència Tributària 
Espanyola; i que és una mancança greu el fet que l'Agència Tributària de Catalunya no 
disposi a dia d'avui d'un protocol estandarditzat que faciliti els pagaments dels 
impostos anteriorment esmentats a la pròpia Agència; 
 
- Atès, especialment en l'actual conjectura econòmica, que és preferible que els 
recursos que provenen dels impostos de la ciutadania celranenca es trobin a mans de 
la Generalitat de Catalunya, màxim òrgan de govern propi del Principat; 
 
Per tot això, el Ple de l’Ajuntament de Celrà proposa l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
Primer.- Instar la Generalitat de Catalunya i l'Agència Tributària de Catalunya a 
establir un protocol d'actuació que permeti realitzar els pagaments d'aquests impostos 
a l’Agència, efectuant a tal efecte, si s'escau, els canvis normatius que puguin ser 
necessaris; 
 
Segon.- Ingressar, així que sigui possible, els pagaments efectuats per l'Ajuntament 
de Celrà corresponents a l'Impost sobre la Renda de les Persones Físiques (IRPF), i 
també en cas d'haver-n'hi, els corresponents a l'Impost sobre el Valor Afegit (IVA), a 
l'Agència Tributària de Catalunya, en comptes d'efectuar-los a l'Agència Tributària 
Espanyola com s'han realitzat fins ara; 
 
Tercer.- Habilitar els mecanismes necessaris per tal d’assessorar i donar cobertura a 
aquells ciutadans i ciutadanes o empreses de Celrà que vulguin acollir-se a aquesta 
pràctica a nivell particular; 
 
Quart.- Notificar el present acord a la Conselleria d'Economia de la Generalitat de 
Catalunya.” 
 



  Acta 5/2012
  8 de maig de 2012 

 19 

La Sra. Montse Rivas Nuñez, representant del GM Entesa per Celrà, considera que 
aquesta moció també s’hauria d’enviar al Ministeri d’Hisenda i Administracions 
Públiques. 
 
El senyor Alcalde contesta que es modificarà la proposta i s’hi afegirà aquesta nova 
adreça. 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
 
8. MOCIÓ A FAVOR DE LA TRANSPARÈNCIA MUNICIPAL. 

 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Albert Puig Boada, representant del GM 
CIU, que presenta aquesta moció al ple. 
 
El Sr. Puig explica que aquesta moció amplia la que es va aprovar el dia 8 de 
novembre de 2011 segons la qual es demanava que les subvencions que s’atorguen a 
les entitats municipals se sotmetin a exposició pública, tot i que a dia d’avui aquesta 
informació encara no existeix o, almenys, no l’ha sabut trobar. I pregunta a l’equip de 
govern com està aquest tema en l’actualitat.  
 
Sobre la moció, el Sr. Puig proposa que es faciliti la informació que s’hi detalla 
mitjançant un link a la pàgina web de la corporació.  
 
Tot seguit, el Sr. Puig fa la següent proposta al Ple: 
 
“El dret a la informació és un dels drets fonamentals reconegut i protegit 
legalment en l’àmbit autonòmic, estatal i europeu. 
 
Per tal de fer possible aquest dret, l’administració ha de facilitar l’accés a 
aquella informació que afecta la seva vida col·lectiva dels ciutadans i 
ciutadanes com a partícips de la nostra comunitat. 
 
La transparència, facilitar l’accés de la ciutadania a la informació de 
municipal en tot allò que concerneix la gestió pública, és un exercici de 
sensibilitat envers els administrats i un dels elements que permet enfortir 
el sistema democràtic en reforçar la confiança envers els poders públics. 
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L’Ajuntament de Celrà per boca dels portaveus dels grups que conformen 
l’equip de govern ha manifestat en diferents moments que té la voluntat 
d’exercir el compromís de transparència envers la ciutadania facilitant 
l’accés a la informació de caràcter públic. 
 
Aquesta informació transparent, entesa com un sistema universal d’accés a 
aquelles dades que formen part del control democràtic i que preserva els 
drets fonamentals, ha de ser presentada com una informació de fàcil accés 
i exposada amb claredat. 
 
Sobre la base d’aquests antecedents, el GM CIU proposa al Ple l’adopció del 
següent 
 

A C O R D  
 
 
ÚNIC.- Ampliar la informació que es facilita al web municipal amb les 
informacions següents: 
 
a. Organigrama municipal 
b. Sous establerts per els càrrecs electes. 
c. Import de les dietes que reben els càrrecs electes (anual) 
d. Factures lliurades per persones que, sense formar part de la plantilla   
orgànica de l’ajuntament de Celrà, hi presten serveis i n’obtenen 
contraprestació econòmica (anual) 
e. Evolució anual del pressupost segons les modificacions pressupostàries 
aprovades. 
f. Endeutament per habitant. 
g. Deute públic municipal. 
h. Termini de pagament proveïdors. 
i. Convocatòria de les licitacions 
j. Convenis subscrits amb altres administracions”. 
 
El senyor Alcalde comenta que aquesta moció agrada a l’equip de govern, que ja hi 
està treballant doncs és el que la CUP portava en el seu programa electoral. Explica 
que aquesta informació trigarà una mica en donar-se a conèixer doncs s’hi està 
treballant, tot i que algun dels apartats que es detallen en la moció ja estan 
disponibles a la pàgina web. Tot i això, reconeix que s’ha de trobar una fórmula que 
resulti més fàcil al ciutadà a l’hora de trobar informació ja que el web està molt 
desfasat i a vegades resulta difícil trobar la informació. 
Pel que fa a l’apartat d) sous establerts per a persones que, sense formar part de la 
plantilla orgànica de l’ajuntament de Celrà hi presten serveis i n’obtenen 
contraprestació econòmica, el senyor Alcalde aclareix que en aquests casos 
l’ajuntament no paga sous a gent que no forma part de la plantilla sinó que els tècnics 
presenten la corresponent factura. Per tant, s’hauria de modificar aquest enunciat.   
 
El Sr. Puig s’hi mostra d’acord. 
 
El senyor Alcalde troba bé publicar la informació relacionada en la moció però 
recomana quedar un dia per concretar com es dóna a conèixer tota la informació ja 
que, pel que fa a les factures, cada dia n’entren a l’ajuntament desenes. 
 
S’acorda que es doni la informació de manera anual i no mensual, doncs fer-ho amb 
aquesta periodicitat suposa una feina considerable. 
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El senyor Alcalde també demana que, de la mateixa manera que es donarà a conèixer 
la informació de la moció, no estaria de més fer aquest exercici amb caràcter 
retroactiu i penjar també a la pàgina web la mateixa informació però dels últims tres o 
quatre anys, quan governava l’anterior equip de govern, per veure així d’on venim i on 
estem. I tot ajudarà perquè la ciutadania ho vegi de manera més entenedora i clara.  
 
El Sr. Puig es mostra totalment d’acord i, pel que fa al termini, tampoc posa cap data 
concreta sempre que es faci i es doni aquesta informació a la ciutadania. 
 
El senyor Alcalde senyala que la intenció es fer-ho en la major brevetat possible. 
 
La senyora Montse Rivas Nuñez, representant del GM Entesa per Celrà, indica que 
respecte a publicar la informació dels últims anys, pel que fa a les subvencions i els 
pressupostos d’anys enrere no tenen res a veure amb l’actualitat. 
 
El senyor Alcalde es mostra d’acord, però indica que en alguns temes la comparació 
serà més fàcil com per exemple el deute públic i els sous. 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
9. DONACIÓ DE COMPTE D’ASSUMPTES RELATIUS A PERSONAL. 
 
No s’escau. 
 
 
10.- DONACIÓ DE COMPTE DE DECRETS DE L’ALCALDIA.  
 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, l’alcalde dóna compte succinta al Ple de les resolucions que ha 
adoptat des de l’ultima sessió ordinària plenària, per tal que els regidors coneguin el 
desenvolupament de l’administració municipal als efectes del control i fiscalització dels 
òrgans de govern, previstos en l’article 22.2 a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local. 
 
El senyor Alcalde dóna compte al Ple dels Decrets d’Alcaldia, que es relacionen tot 
seguit: 
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Registre Data Interessat/da Descripció 

2012/0224 03/05/2012 SECRETARIA  Convocatòria ple ordinari: 8 de maig de 2012 
2012/0223 30/04/2012 H.R.A. Concessió llicència ocupació a la via pública 
2012/0222 27/04/2012 L.R.R. Concessió llicència ocupació a la via pública 
2012/0221 27/04/2012 M.LL.P.E. Concessió llicència ocupació a la via pública 
2012/0220 27/04/2012 J.R.A. Concessió llicència ocupació a la via pública 
2012/0219 27/04/2012 J.M.R.A. Concessió llicència ocupació a la via pública 
2012/0218 27/04/2012 A.D.A. Concessió llicència ocupació a la via pública 
2012/0217 27/04/2012 F.A.P. Concessió llicència ocupació a la via pública 
2012/0216 27/04/2012 TAXEKS (TIMBALERS) Atorgament subvenció: actuacions vàries 
2012/0215 26/04/2012 ASSOCIACIO COORDINADORA FESTA DE CELRA Aportació festa major 2012 
2012/0214 26/04/2012 S.H.LL. Concessió llicència per terrassa  
2012/0213 26/04/2012 Y.Y. Autorització llicència terrassa  
2012/0212 26/04/2012 EDUCACIO Nomenament directores EB municipals 
2012/0211 25/04/2012 A.M.E. Ampliació de conveni pràctiques UDG. 
2012/0210 25/04/2012 INTERVENCIO Rebutjar certificat obligacions pendents  
2012/0209 24/04/2012 S.T.T. Autorització ocupació a la via pública  
2012/0208 24/04/2012 F.R.P. Autorització ocupació a la via pública 
2012/0207 24/04/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/14 
2012/0206 23/04/2012 F.X.C.S. Concessió llicència obres  
2012/0205 23/04/2012 J.R.C. Concessió llicència obres 
2012/0204 23/04/2012 ICONNA COMUNICACIO AUDIOVISUAL SL Adjudicació contracte menor de serveis per curs de fotografia 
2012/0203 23/04/2012 MEDICHEM SA Modificació llicència  
2012/0202 20/04/2012 J.F.F. Atorgament llicència obres  
2012/0201 19/04/2012 GAS NATURAL DISTRIBUCION SDG SA Atorgament llicència obres  
2012/0200 19/04/2012 A.N.G. Autorització arrendament ús espai públic municipal   
2012/0199 19/04/2012 M.A.T.V. Acceptació renúncia llicència obres  
2012/0198 19/04/2012 RECAPTACIO I ESCOLA BRESSOL Aprovació fraccionament deute escola bressol  
2012/0197 19/04/2012 INTERVENCIO Rebutjar certificat obligacions pendents  
2012/0196 18/04/2012 S.LL.V. Rectificació errada material llicència obres 
2012/0195 18/04/2012 LA FOSCA SANT ANTONI SL Liquidació ocupació via pública  
2012/0194 18/04/2012 LA FOSCA SANT ANTONI SL Liquidació per l'execució subsidiària neteja parcel·la  
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2012/0193 18/04/2012 ESCOLA DE DANSA Adjudicació de cursos varis 
2012/0192 17/04/2012 J.G.E. Concessió ajut per adopció d'un menor de 5 anys 
2012/0191 17/04/2012 J.B.S. Devolució fiança residus  
2012/0190 17/04/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/13 
2012/0189 16/04/2012 RECAPTACIO Aprovació padró escombraries  
2012/0188 16/04/2012 ARIDS DEL TER SL Canvi de nom expedient activitats a Formigons Celrà SL. 
2012/0187 16/04/2012 SECRETARIA  Convocatòria Junta de Govern ordinària: 17 d'abril de 2012 
2012/0186 16/04/2012 C.M.M. Concessió llicència obres  
2012/0185 13/04/2012 PAU CD SLP Adjudicació contracte menor de serveis 
2012/0184 13/04/2012 GRANJA CAFE PORT LLIGAT Concessió llicència obres  
2012/0183 13/04/2012 CULTURA Sol·licitud subvenció DIGI: cooperació cultural local 
2012/0182 13/04/2012 P.R. Denegació llicència obres  
2012/0181 13/04/2012 M.B.V. Concessió llicència obres  
2012/0180 13/04/2012 E.P. Concessió permís abocament  



  Acta 5/2012
  8 de maig de 2012 

 24 

11.- ALTRES ASSUMPTES DE CARÀCTER URGENT. 
 
El senyor Alcalde explica l’assumpte que vol proposar al ple per a la seva aprovació 
per caràcter urgent. Fa referència a l’aprovació inicial de la modificació puntual 
número 13 del PGOU de Celrà, un cop s’ha rebut la documentació que quedava 
pendent de la Comissió d’Urbanisme de Girona.  
El senyor Alcalde agraeix públicament a la resta de grups municipals de l’ajuntament 
que hagin acceptat que aquesta proposta passi amb caràcter urgent pel ple d’avui, 
malgrat no haver tingut quasi temps per veure l’expedient de la modificació.  
 
El senyor Alcalde procedeix a sotmetre la urgència a votació, sent el resultat de la 
mateixa el següent:   
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de territori, 
que explica que des de fa uns mesos s’ha iniciat un procés de diàleg entre les parts 
implicades per arribar a un consens i arreglar definitivament el sector de les Palahines. 
S’ha sol·licitat a la Comissió d’Urbanisme que emeti un informe en relació a la 
proposta prèvia de l’Ajuntament respecte a la zona i, el dia 4 de maig d’enguany, la 
Comissió d’Urbanisme ha tramès informe favorable. Ara, es tracta d’aprovar 
inicialment la proposta amb els documents que integren la modificació puntual número 
13 i exposar-la a informació pública. I, un cop superat aquest tràmit, procedir a la 
seva aprovació definitiva.  
 
El senyor Albert Puig Boada, representant del GM CIU, demana al Sr. Fernandez que 
expliqui en què consisteix la modificació ja que no hi ha hagut temps de revisar la 
proposta que es presenta avui al ple. 
 
El Sr. Fernandez explica que la modificació contempla la construcció, al carrer 
Indústria, de quinze vivendes en tres grups de cinc. També s’eixampla aquest carrer, 
que inicialment el projecte no contemplava la voravia del costat contrari, i es 
construeix el carrer del sector de les Gavarres. Amb aquestes quinze vivendes, 
alineades en tres grups de cinc, s’inclou una vivenda de protecció oficial per a gent 
gran. El que abans era espai destinat a equipaments, amb aquesta modificació es 
destina a espai verd. I també hi ha modificacions respecte a la conducció elèctrica i 
conducció de l’aigua. Resumint, es tracta de la construcció de quinze cases més la de 
protecció oficial i canviar l’equipament públic a espai verd.  
 
El senyor Puig pregunta si l’equipament passarà a la residència, a la qual cosa el Sr. 
Fernandez respon negativament i aclareix que la residència es queda amb els límits 
que té actualment. 
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El senyor Alcalde intervé per aclarir que es legalitzarà la situació actual.  
 
El Sr. Puig pregunta si la vivenda de protecció oficial serà la número 15 o la número 
16, a la qual cosa el Sr. Fernandez respon que seran quinze vivendes més la de 
protecció oficial i que en total el conjunt serà de setze vivendes. Les quinze vivendes 
són unifamiliars i la de protecció oficial és un pis.  
 
El Sr. Puig pregunta quans metres tindrà l’espai verd a la qual cosa el Sr. Fernandez 
respon que seran 3.297 m2, que representen un 23’73% de la superfície total.   
Els equipaments i serveis tècnics representen 14 metres, els vials 3.800 m2 
(augmenten en 519 m2), la protecció del vial 1.310 metres i el sòl privat 5.400 
metres, amb una reducció de 475 m2. Pel que fa a l’equipament privat, 2.106 metres 
(es perden 169 m2). 
 
La senyora Montse Rivas Nuñez, representant del GM Entesa per Celrà, vol deixar 
clares dues coses. La primera, que la decisió de donar el permís d’obres ja prové del 
període que Esquerra Republicana governava a l’ajuntament. La segona, que la decisió 
d’atorgar aquesta autorització d’obres per tirar endavant el projecte no tan sols va ser 
decisió de l’ajuntament de Celrà sinó també de la Comissió d’Urbanisme de Girona.  
 
El senyor Fernandez replica a la Sra. Rivas que de la mateixa manera que ara s’ha 
arribat a un consens amb les parts implicades el seu grup també podia haver-ho fet fa 
anys i no ho van fer. 
 
La Sra. Rivas creu que la negociació no ha estat la millor, però entén que s’ha de 
trobar una solució i els passos s’han anat fent per aconseguir la resolució final. 
 
El senyor Fernandez li pregunta quina és la resolució final, a la qual cosa el Sr. Puig 
contesta que, de moment, l’Ajuntament de Celrà ha presentat un recurs i encara no hi 
ha un sentència ferma.  
 
El senyor Fernandez aclareix que s’ha presentat el recurs per guanyar temps i poder 
arribar a un acord. 
 
El Sr. Puig insisteix novament que, de moment, no hi ha cap sentència ferma i, per 
tant, no se sap com acabarà el tema. Per aquest motiu, i donat que no ha vist 
l’expedient ni sap exactament en què consisteix la modificació, el seu grup municipal 
s’abstindrà en la votació. També veu bé que l’equip de govern hagi pres un acord si 
considera que ha de ser el més beneficiós per a la ciutadania de Celrà.  
 
La senyora Susana Pascual Pozo, regidora de promoció econòmica i comunicació, 
comenta que independentment de l’any que es va prendre la decisió de tirar endavant 
el projecte, la gestió posterior ha fet que aquestes decisions arribin a bon port. I, 
concretament, aquesta no ha arribat ja que la negociació posterior no ha estat la més 
adient. Hi ha altres decisions que es van prendre i que van ser apostes molt 
arriscades, per a bé, per tenir el poble que tenim. En aquest cas, aquest assumpte va 
ser una necessitat que va detectar l’equip de govern d’aleshores, format per Esquerra 
Republicana, però posteriorment va governar l’Entesa per Celrà. La història la sap 
tothom i no s’ha de culpar ara a les sigles que en aquell moment hi havia.  
Van haver-hi moltes accions, com la carretera de Juià, l’institut, el CAP, el pavelló..., 
que el grup Esquerra-Entesa va fer molt bé, però amb aquesta modificació puntual ho 
van fer malament. I no van fer malament l’aposta, sinó la negociació posterior.  
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El senyor Alcalde està d’acord que l’oposició no ha tingut temps de veure l’expedient 
tot i que se’ls va explicar de què tractava i què s’havia negociat. Al seu entendre, i pel 
bé del municipi de Celrà, s’ha decidit tirar-la endavant i, un cop s’ha tingut la resposta 
positiva de la Comissió d’Urbanisme, s’ha portat a ple amb caràcter urgent 
precisament perquè no arribi la sentència doncs no se sap si aquesta serà favorable o 
no, encara que hi ha moltes probabilitats de perdre doncs en totes les anteriors 
l’ajuntament sempre ha perdut. Per això és millor no esperar la resolució definitiva i 
actuar com s’ha fet.           
   
Tot seguit cedeix la paraula al senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, que fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al Ple: 
 
“ANTECEDENTS 
 
Primer.- El Pla General d’Ordenació Urbana de Celrà fou aprovat definitivament per la 
Comissió Territorial d’urbanisme de Girona en sessió de data 25 de novembre de 
1998, condicionant la seva publicació a la presentació d’un text refós que s’havia de 
sotmetre a l’aprovació del Ple municipal. 
 
El text refós del PGOU fou aprovat pel Ple municipal en sessió de data 2 de febrer de 
1999. 
 
La Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, en sessió de data 10 de febrer de 
1999, va donar la seva conformitat a l’esmentat text refós i va ordenar la seva 
publicació al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya. 
 
En data 8 de juny de 1999 es va publicar l’acord d’aprovació definitiva del PGOU del 
Municipi de Celrà en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya núm. 2905. I en 
data 22 d’agost de 2006, DOGC número 4702, es varen publicar les normes 
urbanístiques. 
 
Segon.- En sessió del dia 21 de juliol de 2010, la Comissió Territorial d’urbanisme de 
Girona va aprovar definitivament la Modificació Puntual núm. 10 del Pla General 
d’ordenació Urbana de Celrà, publicada al DOGC núm. 5735 de 15 de novembre de 
2010. Actuació recorreguda en via contenciosa. 
 
Tercer.- L’Ajuntament de Celrà amb la present modificació puntual núm. 13 del Pla 
General d’Ordenació Urbana de Celrà proposa modificar les determinacions que va 
fixar la modificació puntual núm. 10 per aquest àmbit del polígon d’actuació, en el 
següents aspectes: 
 

- Un increment del sostre i la densitat del PA-13 Palahines vigent. 
- Un increment d’espais lliures i una reducció d’equipaments públics. 
- La creació d’habitatges de protecció oficial destinat a gent gran. 

 
La conveniència i justificació d’aquesta proposta es dona principalment per raons 
d’utilitat pública i interès social com són: 
 

- Dotar aquesta part del teixit urbà de més espais lliures i envoltar el centre 
assistencial de zones verdes. 

- Incrementar l’oferta assistencial del municipi amb la reserva d’habitatges de 
protecció oficial destinat a gent gran a prop del centre geriàtric, de forma que 
els dos serveis  es puguin complementar. 

- Ampliar la secció del carrer Gironès. 
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- Proposar un creixement residencial més compacte, amb tipologies ja existents 
en la zona. 

 
Tercer.- En data 4 d’abril de 2012, mitjançant registre municipal de sortida núm. 586, 
es sol·licita a la Comissió d’Urbanisme de Girona que emetin informe en relació a la 
proposta de modificació Puntual núm. 13 de Celrà. 
 
Quart.- En data 4 de maig de 2012, mitjançant registre Eacat núm. E/000244-2012, 
la Comissió Territorial d’urbanisme de Girona ens tramet l’informe favorable als 
efectes del punt quart de l’article 99.2.a) del Text Refós de la Llei d’Urbanisme. 
 
Cinquè.- Ha emès informe l’arquitecte municipal i el Secretari en data 4 de maig de 
2012. 
 
FONAMENTS JURÍDICS 
 
Respecte a la tramitació de l’expedient  de modificació de planejament general, 
l’article 96 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text refós 
de la Llei d’ Urbanisme, en la redacció donada per l’article 38 de la Llei 3/2012, de 22 
de febrer, de modificació del text refós de la llei d’urbanisme, estableix que la 
modificació de qualsevol dels elements d’una figura del planejament urbanístic  se 
subjecta a les mateixes disposicions que en regeixen la formació. 
És l’article 85 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, el que regula la tramitació 
dels plans d’ordenació urbanística municipal. 
 
Vist el que disposa l’article 96 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei d’ Urbanisme, en la redacció donada per l’article 38 de 
la Llei 3/2012, de 22 de febrer, de modificació del text refós de la llei d’urbanisme i els 
articles 85.1 i 73 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text 
refós de la Lli d’Urbanisme; article 23, 117.3 i 118  del Decret 305/2006, de 18 de 
juliol, pel qual s’aprova el reglament de la Llei d’urbanisme. 
 
I vista la competència del Ple, d’acord amb el que disposen els articles 22.2.c) i 
47.2.ll) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, 
segons redacció donada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la 
modernització del govern local. 
 
Es proposa al Ple de la Corporació l' adopció del següent  
 

A C O R D 
 
PRIMER.- APROVAR inicialment els documents que integren la modificació puntual 
número 13 del Pla General d’ Ordenació Urbana del municipi de Celrà, redactada per la 
Sra. Núria Díez Martínez, en els termes que s’assenyala en la memòria adjunta a la 
present proposta, juntament amb els plànols. 
 
SEGON.- SOTMETRE aquest acord, juntament amb la documentació integrant de la 
present modificació, A EXPOSICIÓ PÚBLICA durant un mes mitjançant anuncis que es 
publicaran al Butlletí Oficial de la Província i a un dels diaris de major circulació a la 
província, al tauler d’edictes de la Corporació i a la pàgina web de l’Ajuntament. Dins 
el termini d’exposició pública els interessats poden examinar l’expedient i presentar 
les reclamacions que creguin oportunes. 
  



  Acta 5/2012
  8 de maig de 2012 

 28 

TERCER.- SOL·LICITAR informes als organismes afectats per raó de les seves 
competències sectorials, i que són el Departament de Política Territorial i Sostenibilitat 
i l’ Agència Catalana de l’aigua.  
 
QUART.- SUSPENDRE l' atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, 
d’edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de construccions, d’instal·lació o 
ampliació d’activitats o usos contrets i d’altres autoritzacions municipals connexes 
establertes per la legislació sectorial i la  tramitació de plans urbanístics derivats 
concrets, projectes de gestió urbanística i d’urbanització  en l' àmbit afectat per la 
modificació.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta. 
 
Vots a favor (6): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
Abstencions (5): 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
12.- INFORMACIONS. 
  
El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la regidora de Promoció econòmica i comunicació, 
Sra. Susana Pascual Pozo, que informa del següent: 
 

• El curs de socorrisme aquàtic finalment no s’ha pogut realitzar per falta de 
quòrum. No és per manca d’interès de la gent, doncs es van interessar prop 
de trenta persones i divuit el volien fer, però és final de curs i la gent a la 
que anava destinat aquest curs està fent segon de batxiller amb la 
selectivitat a la cantonada, o és gent que està fent primer i segon de 
carrera i està amb els exàmens finals. Segurament es tornarà a fer més 
endavant.   

 
• Demà dimecres, a les 13.30 hores, es lliuren els premis dels treballs de 

recerca dels alumnes de segon de batxiller de l’IES Celrà. Hi ha vuit treballs 
presentats i ja donarà compte dels premiats en el proper ple.   

 
• Des de l’àrea de promoció econòmica aquest mes s’ofereixen dos cursos: 

formació comercial per a emprenedors i emprenedores de Celrà i 
manipulador d’aliments.  

 
       

La senyora Meritxell Martin Rovira, regidora de medi ambient, mobilitat i joventut, 
informa del següent: 
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• MEDI AMBIENT: 
 

� El dia 17 de juny torna a haver-hi un mercat de segona mà i 
intercanvi i les persones interessades en posar parada hauran de 
contactar amb l’ajuntament per gestionar el tema de taules i 
cadires.  

 
• JOVENTUT: 

  
� Dimarts passat va començar la nova tècnica auxiliar de joventut, 

Sra. M.S. S’ha aprofitat la festa major perquè conegués a molts 
dels joves del municipi, especialment el divendres que va haver-
hi el concert jove.  

 
� Espera que l’espai jove estigui obert el proper 21 de maig. 

L’horari de la tècnica serà de dilluns a divendres i les tardes de 
dilluns, dimecres i divendres de 17 h a 20 h.  

 
� El dia 25 de maig es projecta, al Cinema Jove, la pel·lícula Pulp 

Fiction.      
 
 
El senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’educació i règim interior, informa del 
següent: 
 

• Del dia 8 de maig al dia 1 de juny s’obre el procés de matriculació a 
l’escola municipal de dansa. 

 
• S’ha realitzat la segona borsa de treball de substitucions de les 

educadores de les escoles bressol municipals i el resultat és que quatre 
persones més integren aquesta borsa, que s’afegeixen a les cinc que 
van aprovar en la primera convocatòria que es va celebrar.  

 
• Pel casal d’estiu de les escoles bressol, durant la primera quinzena hi ha 

cinquanta-dos alumnes inscrits i per a la segona quinzena quaranta-dos 
alumnes. Davant el context econòmic que es presenta es va decidir 
mantenir una reunió amb les famílies de l’escola bressol Gínjols per 
proposar-los que el casal es realitzés tan sols a l’escola bressol Trapelles 
amb la finalitat de reduir les despeses d’operàries de cuina, servei de 
neteja, despeses energètiques, d’aire condicionat, etc… La majoria de 
les famílies es va mostrar d’acord en traslladar aquest casal en un únic 
espai i ja s’ha anunciat que, a partir d’ara, el casal d’estiu del mes de 
juliol de les escoles bressol es farà sempre a Trapelles ja que és una 
manera de reduir costos.  

 
• Avui les noticies han comunicat que per al curs vinent la Generalitat de 

Catalunya no atorgarà beques a les famílies per a les escoles bressol. 
Recorda que la Generalitat es va comprometre a compensar les 
retallades en les aportacions a les escoles bressol amb l’obertura d’una 
línia de suport a les famílies que no poguessin arribar per l’increment 
dels preus. I ara la realitat és que això també desapareix. 
Explica que el senyor Alcalde, en la reunió amb el President del Principat 
de Catalunya, l’Honorable Sr. Artur Mas, va fer incidència respecte el 
tema de les escoles bressol i va exigir que la Generalitat no fes 
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retallades en aquests serveis tan bàsics. Fa dues setmanes el President 
Mas es va comprometre a aportar entre 900 i 1000 euros per a aquest 
curs, però la Sra. Rigau ja ha ordenat frenar el procés de matriculacions 
doncs no es poden garantir absolutament res.  
I això no es pot permetre doncs porta als ajuntaments a una situació 
d’interinitat absolutament ingestionable. Però, com a mínim, per part de 
l’ajuntament de Celrà i dels seus càrrecs electes no quedarà el fet que 
es va trametre al President del Principat de Catalunya aquesta demanda 
que ja es veurà on arriba, doncs després es comprova que els 
compromisos del senyor molt Honorable queden en paper mullat.  

 
El senyor Magno maneu Marcos, regidor de participació ciutadana i esports, informa 
del següent: 
 

• Finalment s’han dut les millores en el camp de futbol i en el pavelló 
municipal. Al camp de futbol s’ha protegit la zona del bar per quan es juga 
de manera transversal, tot i que encara hi ha algun aspecte a millorar. Al 
pavelló municipal s’han instal·lat les proteccions per quan es juga a bàsquet 
i no es fa servir el terreny de joc sencer.   

 
• Divendres vinent està convocada la reunió de casals per repartir els espais i 

racionalitzar l’ús de les piscines municipals. 
 

• Emmarcada en la Festa Major s’ha celebrat una cursa de BTT que ha 
funcionat molt bé i felicita al club ciclista Celrà per això i pel gran esforç que 
hi ha dedicat.   

 
El senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de territori, informa del següent: 
 

• Aquesta setmana s’inicien les tasques per netejar els boscos dels indrets 
municipals.  

   
• Pel que fa als desfibril·ladors fixes, hi ha hagut un problema amb la 

companyia concessionària i avui mateix ha arribat un ofici conforme s’ha 
arribat a un acord segons el qual hi haurà una nova empresa encarregada 
de subministrar els aparells que, en breus dies, els instal·laran.   

 
El senyor Alcalde informa del següent: 
 

• CULTURA: 
 

o Agrair al poble d’Alenyà, que va homenatjar a Celrà amb una 
medalla d’honor que es quedarà en exposició a l’ajuntament 
perquè els ciutadans sempre puguin veure-la. També agraeix al 
seu alcalde la participació en el pregó de la festa i l’assistència 
d’unes seixanta persones d’Alenyà al municipi de Celrà per gaudir 
de la festa major.   

o Agraeix també la placa commemorativa lliurada a l’ajuntament 
per l’Associació dels cotxes clàssics de Celrà, que aquest any 
organitzen la quarta trobada, i els felicita per la seva tasca.  

o Felicita a tota la ciutadania i a totes les entitats que han 
col·laborat tan activament perquè aquesta festa major 2012 hagi 
estat un èxit. No vol oblidar-se de ningú, i per això felicita a totes 
les entitats, però especialment vol agrair la gran feina feta per en 
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Jaume, en Jordi, en Sergi i en Baulida en el piro musical i en la 
traca de fi de festa, que tot i que no va anar com tots volien, s’ha 
d’agrair totes les hores que van estar treballant perquè sortís el 
millor possible. Desitja que l’any vinent continuï aquesta línia de 
participació ciutadana, participació d’entitats, i que el poble 
continuï celebrant aquesta festa amb el goig d’aquest any i dels 
últims anys.      

 
• El dijous dia 10 de maig hi haurà una reunió de veïns del carrer Robert 

Mercader per explicar la informació que el Sr. Fernandez ha comentat 
anteriorment i per recollir les problemàtiques veïnals que puguin haver-hi.  

 
• El dia 11 de maig se celebra una xerrada a Can Ponac titulada “Som grans, 

i ara què?”, organitzada per l’oficina municipal de la gent gran.  
 

• El mateix dia 11, a les 9, hi ha una sessió oberta de teatre a l’Aulet, 
representada per l’alumnat de segon.   

 
• Avui s’ha aprovat una moció presentada per l’entitat Celrà per la 

Independència i aquesta entitat fa un acte de presentació el dissabte a les 
dotze, que comptarà amb la presència de la Maria Mercè Roca, la Carme 
Renedo, en Jordi Puig, en Quim Dominguez i més gent. Prèviament, a dos 
quarts de dotze, hi haurà l’actuació de la colla gegantera de Celrà.  

 
• El dia 13 de maig, a les 18 hores, se celebra al Teatre Ateneu l’espectacle 

del Teatre Musical Bill, a càrrec de la coral infantil 3x3 de Celrà.  
 

• El dia 27 de maig, al Teatre Ateneu, hi haurà el concert dels Groullers, que 
presenten el seu últim treball “Setze cabres i un munt de vergonyes”. 

 
El senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de territori, explica que la fallada dels 
focs artificials de la festa major no deriva d’un problema tècnic sinó del proveïdor 
inicial. Es va contractar a un segon proveïdor i part dels artificis que se li van 
comprar van fallar, fins al punt de posar en risc a un dels tècnics que els estava 
manipulant. Per tant, no és error de disseny sinó del producte.    

 
 

13.- PRECS I PREGUNTES. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula a la senyora Montse Rivas Nuñez, representant del 
GM Entesa per Celrà, que pregunta si les naus industrials de promoció econòmica ja 
s’han licitat.  
 
La senyora Pascual respon que va haver-hi un concurs en el que es va presentar una 
única empresa, a la que se li va adjudicar una de les naus.  
 
El senyor Albert Puig Boada, representant del GM CIU, esmenta que en cada sessió 
plenària el Sr. Bartis parla de les retallades de Generalitat, que són certes, però també 
és cert que l’equip de govern ha pujat els impostos, que farà servir una escola bressol 
pel casalet enlloc de les dues per reduir costos....  
Indica que el dia 31 de desembre de 2010 el dèficit de Catalunya era el 4.2% del PIB, 
que representen 8.352 milions d’euros, malgrat que quan va entrar el tripartit 
assegurava que era del 3.2%, i després es va demostrar que era del 3.8%. El Sr. Puig 
no vol defensar ni al Sr. Artur Mas ni a CIU però vol deixar clar que ja està bé de 
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plorar pel que fan els altres. S’ha de mirar primer pel que es fa a casa i després es 
podran demanar explicacions als altres. Hi ha cinquanta-quatre mil milions d’euros en 
factures que s’estaran pagant fins al 2017, despeses compromeses més enllà del 2020 
en quatre mil milions d’euros, la partida corresponent a interessos del deute per a 
l’any 2012 augmentarà el 51% i això suposa la xifra de cinc conselleries.  
D’altra banda, l’Estat deu a la Generalitat cent cinquanta milions d’euros en matèria 
sanitària, set-cents cinquanta-nou milions d’euros de la disposició addicional tercera, 
mil quatre-cents cinquanta milions d’euros del fons de competitivitat que el PSC i 
PSOE van votar no pagar a Catalunya, a petició d’una proposta presentada per CIU el 
mes de maig. Per tant, la Generalitat està fent el que ha de fer, i ara toca retallar i 
ajustar als ajuntaments. També s’han portat propostes i s’han creat partides en les 
que s’han dotat més de vuitanta-vuit milions d’euros al fons de cooperació local de 
Catalunya i al mes de febrer s’ha creat un fons per cobrir liquiditat de les arques 
municipals i fer front al deute de la Generalitat amb els ajuntaments. 
El Sr. Puig indica que li sembla molt bé que a cada ple es reivindiqui el mateix 
respecte a la Generalitat, però l’equip de govern està fent el mateix en el poble: 
incrementar els impostos i reduir els serveis. Per això, cal mirar primer el que es fa a 
casa i després a la Generalitat, que ja se sap que està passant un moment molt difícil. 
Amb això no vol dir que estigui d’acord amb el que la Generalitat està fent però creu 
que des de l’ajuntament s’està desmarcant una mica el tema.  
 
El senyor Alcalde vol saber si aquesta intervenció és un prec o una pregunta o si s’està 
fent un discurs, ja que això no toca aquí.  
 
El Sr. Puig respon que està contestant als comentaris que ha fet el Sr. Bartis en la 
seva intervenció i tan sols vol donar a entendre que l’equip de govern està fent el 
mateix que critica a la Generalitat. 
 
Respecte el casal d’estiu el Sr. Puig suposa que l’ajuntament no té previst oferir-lo ja 
que no s’han aprovat els preus públics.  
 
El senyor Alcalde pregunta de quins casals d’estiu es tracta, a la qual cosa el Sr. Puig 
respon que quan el Patronat d’Esports existia sempre oferia uns casals d’estiu. 
 
El senyor Alcalde contesta que aquests casals els ofereix la UCE i el Sr. Puig respon 
que l’any passat l’ajuntament els va oferir però al no presentar-se ningú els va fer la 
UCE. 
 
El senyor Alcalde respon que, com Ajuntament, tampoc va aprovar els del Casal L de 
Lleure ni els de l’Esplai, així com tampoc va aprovar els preus. 
 
El Sr. Puig no parla d’aprovar els preus, sinó de licitar els casals d’estiu esportius des 
de l’Ajuntament.      
 
El senyor Alcalde entén que ja hi ha suficient amb l’excel·lent feina que fa la UCE Celrà 
i, veient l’èxit que van tenir l’any passat i que el casal esportiu va desaparèixer 
automàticament a l’aparèixer l’oferta del futbol de Celrà, la intenció és apostar per 
aquesta entitat esportiva del poble i la gran feina que fa.  
 
El Sr. Puig indica que el GM CIU en cap moment ha posat en dubte la feina que fa 
l’UCE Celrà i el senyor Alcalde contesta que l’únic que ha dit és que donat que la UCE 
ho fa tan bé i tothom hi està tan content ja no fa falta res més.  
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Pel que fa a la intervenció del Sr. Puig respecte a la Generalitat de Catalunya i als 
números, el senyor Alcalde indica que quan l’equip de govern parla sempre ho fa del 
poble i del que diuen els representants de més enllà que hi estan per sobre. La realitat 
és que les retallades són al poble i les pateix tant l’ajuntament com la ciutadania. I dir 
que s’estan retallant serveis és enganyar a la ciutadania ja que, en tot cas, el que 
s’està fent és reduir despesa i, de pas, reduir el deute públic que tenia l’ajuntament i 
que, a dia d’avui, és menor que fa onze mesos. 
Aquest ajuntament es dedica a reduir deute, no serveis. I a fer les coses bé per 
estalviar diners a la ciutadania i, d’aquesta manera, no haver de pujar impostos. És 
una qüestió de coherència i, tal i com es va dir des d’un principi, l’equip de govern no 
llençaria ni un euro. I si el regidor d’educació considera, conjuntament amb els pares 
de les famílies, que fer el casal tan sols en una escola bressol genera un estalvi 
econòmic i les famílies hi estan d’acord no es pot dir que s’estan reduint serveis ja que 
això és enganyar a la gent. Els mateixos usuaris d’aquest servei han estat d’acord en 
mancomunar serveis, no en suprimir-los. Potser el Sr. Puig veu les coses de diferent 
manera, però al seu parer s’està reduint el cost i les famílies que hi participen es 
mostren d’acord.  
A més, pregunta al Sr. Puig quin altre servei s’ha reduït ja que no té constància que al 
poble s’hagi reduït algun servei més.  
 
El Sr. Bartis comenta que ha fet referència al que pot passar amb les escoles bressol 
perquè considera que és d’una gravetat de tal magnitud que si realment desapareixen 
els 1.500 euros d’aportació per nen/curs escolar, multiplicat pel número d’usuaris 
actuals, representa deixar d’ingressar 168.000 euros. Si a això se sumen els quasi 
200.000 euros que suposa per a ’ajuntament el funcionament de les escoles bressol 
s’arriba als quasi 400.000 euros. I en una administració que té un pressupost de 
quatre milions d’euros, per molt que sigui Celrà i que es tinguin més recursos que 
altres municipis, no es pot destinar aquesta quantitat al funcionament de les escoles 
bressol.  
Per això, aquest tema és de tanta transcendència i importància que ni l’equip de 
govern actual pot decidir de manera unilateral què s’ha de fer i, quan això esdevingui 
una realitat, els quatre grups que configuren el ple municipal s’han d’unir per debatre 
què es fa amb les escoles bressol. Si el que ha dit avui la consellera d’educació es 
converteix en realitat hi ha un greu problema que s’ha d’explicar ja que afecta 
directament a l’ajuntament de Celrà. No es tracta d’anar a plorar, sinó de reflectir una 
realitat molt contundent. Si tan sols retallessin 100 euros per nen l’ajuntament podria 
assumir-ho però no es poden assumir 168.000 euros de despesa. Aquesta és una 
realitat molt dura i el President del Principat de Catalunya va dir fa dues setmanes que 
la seva aportació seria de 900 o 1000 euros. I donat que el Sr. Puig comenta moltes 
vegades que l’equip de govern de Celrà no sap per on navega creu que el govern de la 
Generalitat està navegant sense brúixola i en dies que els núvols no deixen veure els 
estels. Per això actualment l’equip de govern no sap on es dirigeix.  
 
La senyora Neus Matamala Lopez, del GM CIU, comenta que el que està passant és 
molt greu i creu que potser no s’hauria d’esperar que arribés aquest moment sinó que 
s’hauria de començar a treballar per veure com es poden reunir aquests diners que 
probablement faran falta i, en el cas que després no fossin necessaris, es podrien 
destinar a altres coses. Però no estaria de més començar a pensar ja com poder fer 
front a aquesta situació per quan arribi.  
 
El Sr. Bartis comenta que avui, a dos quarts de cinc de la tarda, estava reunit amb la 
tècnica d’educació de l’ajuntament i amb les dues directores de les escoles bressol per 
analitzar cadascun dels processos de les escoles i com es podia reduir despesa per 
assumir una hipotètica reducció d’aportacions. Però tota aquesta feina feta avui no 
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serveix de res ja que una cosa és dir que es passa de 1.500 euros a 1.000 euros i 
l’altra passar de 1.500 euros a 0 euros. 
 
La Sra. Matamala replica que no s’ha de reduir la despesa des de la regidoria 
d’educació, sinó que la reducció ha de ser de tot l’ajuntament i totes les regidories 
hauran de fer un esforç per assumir el deute que es pugui crear a ensenyament. No 
creu que la solució sigui treure pressupost d’educació sinó que s’haurà de treure de 
medi ambient, de patrimoni, etc… però s’haurà de fer ja que s’ha de continuar donant 
el mateix servei i amb la mateixa qualitat que s’ha estat donant fins ara. Per tant, 
sabent que és molt probable que això passi creu que s’hauria de començar a treballar 
ja i el seu grup municipal s’ofereix pel que calgui.  
 
El senyor Fernandez contesta que el GM CIU demana a l’equip de govern que sigui 
valent, i hi està d’acord, però en aquest ple s’acaba d’aprovar una moció per tirar 
endavant la insubmissió fiscal i potser aquesta és una de les sortides viables.  
 
La Sra. Matamala ja està d’acord que hem de cobrar allò que se’ns déu, però s’ha de 
tenir un pla B per si les coses van maldades.          
 
El senyor Alcalde replica que la tècnica d’educació, les responsables de les escoles 
bressol i el regidor d’educació ja estan treballant molt bé en el pla B, com per exemple 
intentant reduir el cost el màxim possible. I és evident que aquest equip de govern 
aposta per mantenir les escoles bressol públiques amb la mateixa ràtio i la mateixa 
qualitat que es té actualment. I el que s’haurà de fer és buscar solucions en el cas que 
aquesta retallada sigui tan espectacular com diuen.  
Però el que no està gens clar és que per un costat s’acusa a l’equip de govern de que 
apuja tot i per l’altre es digui que s’han de retallar costos de totes les regidories. 
Considera que és un discurs una mica contradictori. Les escoles bressol costen molts 
diners i tal com es va acordar fa molts anys el pagament anava a terços (Generalitat, 
ajuntament i família) i fins al curs passat les tres parts han complert i ara qui no 
compleix és únicament la Generalitat. L’ajuntament ja paga més d’un terç i les 
famílies, si realment arriben aquestes retallades, estaran pagant més que la pròpia 
Generalitat. I cal recordar que és la Generalitat de Catalunya la que en el seu moment 
va potenciar que tots els municipis que ho desitgessin obrissin escoles bressol amb 
aquest finançament. I el que no poden fer és que, a la primera de canvi, deixar als 
ajuntaments i a les famílies en l’estacada. 
Potser l’Ajuntament de Celrà tindrà la gran sort de poder-ho mantenir buscant 
fórmules i reduint costos però això no passarà a tota Catalunya ja que no tots els 
municipis estan en la situació que gaudeix actualment Celrà.  
Per això creu que és important que se sàpiga el problema i que des de la regidoria 
d’educació s’està treballant per reduir costos, sense esperar a que diguin què retallen 
sinó que actualment ja hi ha decisions preses, com la del casal d’estiu, consensuada 
amb els pares, i que poden representar estalviar 1.500 o 2.000 euros. 
S’estan prenent mesures sense saber encara què pagaran i per això creu que la 
regidoria d’educació, la tècnica d’educació i les professionals de les escoles bressol 
estan fent molt bona feina i s’ha de continuar per aquí, independentment de les 
retallades. I si aquestes arriben, entre tots, no tan sols els grups municipals sinó 
també les famílies i els ciutadans, s’haurà de decidir cap on es va.     
 
 
 
CLOENDA.- No havent-hi cap altre assumpte per tractar el senyor Alcalde-President 
conclou la sessió, sent les 22:00 hores, donant les gràcies als assistents presents en el 
Ple i als oients de tot el qual, jo, com a secretari, en dono fe. 


